
 

 

Verslag van de algemene ledenvergadering, 14 september 2016 
 
Aanwezig bestuur: Henk Heeneman (voorzitter), Karlijn Schmidt (wedstrijdsecretaris), Harriët 

Goossens (jeugdcoördinator), Matthijs Goossens (technische commissie), Ido 
Ruijs (penningmeester), Henk Kroon (scheidsrechtercoördinator) en Marjon 
van Es (secretaris). 

 
Aanwezig leden: Daan, Linda, Chris, Wiebe, Wieke, Stefan, Matthijs, Lotte, Remco, Marleen, 

Linda, Marian, Harry, Paul, Jos, Lindsey, Wendy, Jakub, (18) 
 
Afmeldingen: Fokke, Lammert, Cees, Raoul, Jacqueline, Esther 
 

 
 
1. Opening  
 
Henk Heeneman opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 
2. Mededelingen 
 

 Het bestuur wordt kort voorgesteld. 
 

3. Verslag algemene ledenvergadering van 9 september 2015 
 
Verslag wordt goed gekeurd.  
 
4. Jaarverslagen 2015-2016 
 
- Financieel was het geen goed jaar. Het ledenaantal is gedaald, daardoor minder inkomsten 

via de contributie. 
- Afgelopen jaar hebben een aantal teams veel moeten fluiten.  
- De indeling van de scheidsrechters kwam elke keer weer goed rond. 
- De technische commissie heeft een zware taak gehad om de nieuwe teamindeling rond te 

krijgen. 
 

5. Decharge bestuur 
 
Verklaring kascommissie: bij deze verklaren wij de kas van volleybal vereniging Monza over het 
seizoen 2015-2016 gecontroleerd en goed bevonden. (R. Peters en J.Bouman). 
  
6. Verkiezing bestuursleden 
 
Karlijn Schmidt wordt herkozen als wedstrijdsecretaris. 
Henk Kroon wordt herkozen als scheidsrechtercoördinator. 
Linda de Vries wordt gekozen als secretaris. 
Marjon van Es wordt bedankt voor haar jarenlange inzet voor het bestuur. 
 
7. Begroting seizoen 2016-2017 
 
- Om goed verantwoord beleid te kunnen voeren moet het bestuur maatregelen nemen. 
- Er is geprobeerd om zoveel mogelijk te besparen. Zo zijn de teamuitjes en het vrijwilligersuitje 
uit de begroting gehaald. Ook zullen we geen geld meer op zij leggen voor een jubileum.  
- Doordat we voor de shirtsponsors het sponsorbedrag laag hebben gehouden, zodat we zoveel 
mogelijk sponsoren konden krijgen, hebben we hier vrijwel niks aan verdiend. 



 

 

- Geïnteresseerden voor sponsoring kunnen zich melden bij de voorzitter. De verschillende 
manieren van sponsoring zal het bestuur onder de aandacht van de leden brengen. 
- Wieke vraagt of er ook iets gedaan wordt met de leden die te laat hebben opgezegd.  We 
doen hier vrijwel niks mee. 
  
8. Vaststellen contributie 
 
De contributie wordt verhoogd met een inflatiecorrectie. 
Daarnaast wordt de contributie verhoogd met 30,- zodat het begrotingstekort kleiner wordt. 
 
De contributie is nu vastgesteld op: 
  

Betalen voor 1 dec 2016  
15,00 korting 

 
senioren   270,00   255,00 
recreant/ alleen trainen 170,00   155,00 
jeugd a/b   230,00   215,00 
jeugd c    210,00   195,00 
mini    175,00   160,00 
 
Voorstel: (bijzondere) ledenvergadering aan het eind van het seizoen. Het boekjaar kan nog niet 
worden afgesloten maar er kan dan wel geïnformeerd worden over de nieuwe contributie.  het 
bestuur gaat uitzoeken of dit kan. 
 
Voorstel: volgend jaar contributie laten betalen voor 1 oktober.  
  
9. Ballentassen 
 
Het voorstel om elk team aan het begin van het seizoen 50,- borg te laten betalen voor een 
ballentas wordt aangenomen. 
Bij de jeugd moet de borg door de ouders betaald worden. 
Het zou dan wel fijn zijn als de ballentassen gevuld zijn met goede ballen. 
 
10. Invulling van de commissies 
 
In de kascommissie wordt komend jaar de plek van Johan Bouman overgenomen door Stefan vd 
Ende. 
 
Marian Boerma gaat de commissie voor de grote club actie versterken. 
Lindsey Spaargaren wordt vertrouwenscontactpersoon naast Marc Ruijs. 
Esther Voskamp gaat in de ledenwerfcommissie. Hiervoor zoeken we nog versterking. 
Jacqueline vd Laan stopt volgend seizoen met de ledenadministratie. Hiervoor zoeken we nog 
iemand. 
 
11. Rondvraag 

 
 Jos: Het is leuk om een advertentie te plaatsen, maar ledenwerving moet ook echt van mond 

tot mond reclame. 
 Remco: Voor hoelang ga je een sponsorcontract aan?  In principe 3 jaar. 
 Remco: Als er blessures zijn is er op woensdag voor de training een spreekuur. Een afspraak 

kun je maken via de mail of de app. 
 Wieske: De douches bij de Sweelincklaan zijn koud en vies. Dit is al vaker gemeld. Wat is er 

aan gedaan?  Het wordt elke keer gemeld. We krijgen dan ook bericht dat er iets aan 
gedaan is/wordt. Blijf het doorgeven! 



 

 

 Marleen: Net Sweelincklaan is heel slecht. 
   

12. Sluiting 
 
Henk Heeneman bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en wenst iedereen een sportief 
seizoen toe. 
 
Karlijn geeft nog uitleg over het digitaal wedstrijd formulier.  


